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Abstract (en)
[origin: US2019089045A1] This antenna includes a first part, a second part rotatably mounted about a first axis, and a rotary joint arranged between
the first and second parts, the second part including a radiating source and a reflection assembly having a reflector defining a reflector top, a focus,
and a second axis passing through the reflector top and the focus, the rotary joint being able to transmit electromagnetic signals between the first
and second parts via at least one transmission channel, and the first and second parts being so arranged that in any position of the second part and
the reflection unit, the first axis is perpendicular to the second axis.

Abstract (fr)
Cette antenne (10) comprend une première partie (21), une deuxième partie (22) montée rotative autour d'un premier axe (X) et un joint tournant
(23) disposé entre la première et la deuxième parties (21, 22). La deuxième partie (22) comprend une source rayonnante (43) et un ensemble
de réflexion (44) comportant un réflecteur (47) définissant un sommet de réflecteur, un foyer et un deuxième axe (Y) passant par le sommet de
réflecteur et le foyer. Le joint tournant (23) étant apte à transmettre des signaux électromagnétiques entre la première et la deuxième parties (21,
22) via au moins une voie de transmission. La première et la deuxième parties (21, 22) sont disposées de sorte qu'en toute position de la deuxième
partie (22) et de l'ensemble de réflexion (44), le premier axe (X) soit perpendiculaire au deuxième axe (Y).
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